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Protokół  Nr  20/2020 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury Rady Miejskiej Inowrocławia 

 odbytego w dniu  14 września 2020 r.  
 

w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość  

--------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

Czas z trwania posiedzenia  11.00 do 11.35. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

przewodnicząca    - Elżbieta Jardanowska, 

członkowie:     - Maria Stępniowska, 

- Waldemar Wąśniewski, 

- Maria Żukowska. 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyły: 

-  Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta Inowrocławia, 

-  Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu, 

- Adriana Herrmann – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji  

   Społecznej. 
 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią  załączniki nr 1 i 2  do 

protokołu. 
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła i prowadziła Pani Elżbieta Jardanowska – 

Przewodnicząca Komisji, która na podstawie listy obecności stwierdziła,  

że w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec ustawowego składu 

Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  
 

Ad 2. Przyjęcie porządek dziennego posiedzenia. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem dziennego porządku obrad? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu nr 19 z 15 czerwca 2020 r. Komisji Oświaty i Kultury. 

4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2020 r. 

5. Omówienie wyników egzaminów po klasie 8 szkoły podstawowej w 2020 r. 

6. Zadania podjęte przez szkoły podstawowe i przedszkola celem profilaktyki  

i ochrony ucznia przed zagrożeniami wynikającymi z koronawirusa. 

7. Sprawy bieżące. 
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Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 19 Komisji Oświaty i Kultury. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 19 z 15 czerwca 2020 r. ? 

Głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Ad 4.  Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 

2020 r. 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Przedstawiła informację o przebiegu wykonania budżetu Miasta Inowrocławia  

za I półrocze 2020 r., informację o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

Finansowej za I półrocze 2020 r., informację o przebiegu wykonania planu 

finansowego Biblioteki Miejskiej w Inowrocławiu za I półrocze 2020 r., 

informację o przebiegu wykonania planu finansowego Kujawskiego Centrum 

Kultury w Inowrocławiu za I półrocze 2020 r. ze szczególnym uwzględnieniem 

oświaty i kultury.   

Materiały stanowią załączniki do protokołu XXVIII sesji Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 21 września 2020 r.  

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionego sprawozdania? 

Nie ma chętnych do zadawania pytań. Przystępujemy do głosowania.  

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem informacji o przebiegu 

wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2020 r.? 
 

Głosowanie:  za – 4,  przeciw – 0,  wstrz. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja 

Oświaty i Kultury podjęła uchwałę nr 22/2020 o przyjęciu informacji  

o przebiegu wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2020 r. 
 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji   

o  kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej za I półrocze 2020 r.? 
 

Głosowanie:  za – 4,  przeciw – 0,  wstrz. się –  0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja 

Oświaty i Kultury podjęła uchwałę nr 23/2020 o przyjęciu informacji  

o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej za I półrocze 2020 r. 
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Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem informację  

o przebiegu wykonania planu finansowego Biblioteki Miejskiej w Inowrocławiu za 

I półrocze 2020  r.? 
 

Głosowanie:  za – 4,  przeciw – 0,  wstrz. się –  0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja 

Oświaty i Kultury podjęła uchwałę nr 24/2020 o przyjęciu informacji  

o przebiegu wykonania planu finansowego Biblioteki Miejskiej w Inowrocławiu za 

I półrocze 2020 r. 
 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem informację  

o przebiegu wykonania planu finansowego Kujawskiego Centrum Kultury  

w Inowrocławiu za I półrocze 2020 r.? 
 

Głosowanie:  za – 4,  przeciw – 0,  wstrz. się –  0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja 

Oświaty i Kultury podjęła uchwałę nr 25/2020 o przyjęciu informacji  

o przebiegu wykonania planu finansowego Kujawskiego Centrum Kultury  

w Inowrocławiu za I półrocze 2020 r. 
 

Opinia stanowi załącznik nr 3  do protokołu. 
 

Ad 5.  Omówienie wyników egzaminów po klasie VIII szkoły podstawowej  

w 2020 r. 
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła materiał, który stanowi  – załącznik nr 4  do protokołu. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionego materiału? 
 

Waldemar Wąśniewski – członek Komisji: 

Pani Naczelnik powiedziała, że Szkoła Podstawowa nr 10 osiąga najlepsze wyniki. 

Rzeczywiście w liczbach bezwzględnych to jest najlepszy wynik, ale chciałbym 

zwrócić uwagę, że tam tylko 9 uczniów pisało egzamin, natomiast w Szkole 

Podstawowej nr 11 – 90 uczniów. Także szkołom liczniejszym trudno osiągnąć 

taki świetny wynik. Niemniej tej Szkole gratuluję. Mam zatem pytanie. Co my 

jako Komisja możemy zrobić, żeby pomóc uczniom zdawać lepiej te egzaminy? 
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Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Pozwolę się nie zgodzić z panem radnym Wąśniewskim, który powiedział, że mała 

Szkoła 10 i tylko 9 uczniów pisało, dlaczego?  

Analizując ten materiał zwróciłam uwagę na to, że kiedyś mieliśmy takich liderów, 

że właściwie nie trzeba było otwierać Pani sprawozdania, żeby zobaczyć jaka 

szkoła jest liderem. Były to  duże placówki, które miały mnóstwo uczniów,  

a w tych małych szkołach, w których było mało uczniów i pisali o wiele, wiele 

słabiej i dlatego uważam, że jest to duży sukces Szkoły Podstawowej nr 10. Fajnie, 

że znalazły się tutaj takie szkoły jak SP 16, bo może to co zostało tam 

zainwestowane zacznie się nam odbijać i dobrze, że jest taki duży przekrój tych 

szkół.  Myślę, że możemy patrzeć na te wyniki szkół w bardzo dobry sposób, bo 

nie odstajemy wiele od powiatu, czy województwa. Natomiast chcę powiedzieć 

również, że wiele szkół przewyższyło średnią krajową w niektórych miejscach i to 

jest bardzo budujące.  

Proszę panią Naczelnik o to, żeby przekazała, w imieniu naszej Komisji tym 

szkołom, które tak świetnie napisały serdeczne gratulacje!     
  
Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Dziękuję, na pewno przekażę podziękowania. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Pan radny Wąśniewski pytał, czy my jako Komisja możemy coś zrobić? Ja 

proponuję, jeśli pan Radny się zgodzi, żebyśmy do tego tematu wrócili później. 

Musimy dać pani Naczelnik czas, żeby się zorientowała o potrzebach w szkołach.  
  
Waldemar Wąśniewski – członek Komisji: 

Tak, oczywiście zgadzam się.  
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Przystępujemy do głosowania. 

Kto członków Komisji jest za przyjęciem przedstawionego materiału? 
 

Głosowanie:  za – 4,  przeciw – 0,  wstrz. się –  0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja 

Oświaty i Kultury podjęła uchwałę nr 26/2020 o przyjęciu materiału pt. 

„Omówienie wyników egzaminów po klasie 8 szkoły podstawowej  

w 2020 r.”. 
 

Ad 6. Zadania podjęte przez szkoły podstawowe i przedszkola celem 

profilaktyki i ochrony ucznia przed zagrożeniami wynikającymi  

z koronawirusa. 
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Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła materiał, który stanowi  – załącznik nr 5  do protokołu. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionego materiału? Jeśli nie ma chętnych, to ja sobie 

pozwolę zabrać głos. 

Rzeczywiście pani Naczelnik ma rację, że był to niebywale trudny czas. Ja  

z innego punktu widzenia na to patrzę. Zmienność wytycznych Rządu plus chaos, 

który powstawał, stale zmieniające się procedury i oczywiście te specyficzne 

warunki egzaminu, ale dzieci sobie świetnie poradziły. Chciałam jednak zapytać,  

W zadaniach, które dyrektorzy przyjęli na siebie znalazłam takie punkty jak:  

zabezpieczenie w środki dezynfekcyjne, środki ochrony – rękawiczki,  

bezdotykowe dozowniki, wprowadzono procedury, wyodrębniono izolatki. Czy to 

jest we wszystkich szkołach, czy tylko w jednej? Znakomity pomysł otaśmowania 

wejść, czyli kierowaniem dzieci w odpowiednim kierunku. Kolejne moje pytania. 

Czy szkoły otrzymały z Urzędu Miasta dodatkowe  dotacje na realizację tych 

wymienionych przeze mnie zadań? Czy dyrektorzy szkół uważają pomoc ze strony 

Urzędu Miasta, czyli organu prowadzącego i nas radnych za wystarczającą? Czy 

woleliby więcej, jeżeli tak, to czego? Czy rodzice zgłaszali jakieś zastrzeżenia od 

początki roku odnośnie wprowadzonych tych procedur? Czy są opracowane 

procedury jednakowe dla wszystkich szkół, czy każda szkoła opracowuje sama 

sobie? Jak Pani, jako Naczelnik po wizytacji szkół ocenia te działania? 
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Szanowni Państwo, szkoły mogły zgłaszać do nas prośby o dofinansowanie.  

Na razie szkołom środków wystarcza. W miejscu muszę pochwalić Rząd, 

ponieważ szkoły w czasie wakacji mogły się zwracać do Ministerstwa Zdrowia  

i otrzymywały wszelkiego rodzaju środki czystości, a jak ruszyły przedszkola  

w maju, to od Wojewody K-P otrzymali środki dezynfekujące przedszkola 

publiczne i niepubliczne. Na jak długo to wszystko wystarczy tego nie wiem. Na 

pewno jak zabraknie czegokolwiek, to szkoły zwrócą się do nas o wsparcie. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Dziękuję za odpowiedzi na moje pytania. Nikt nie zgłaszał, że chce zabrać głos, 

przystępujemy więc do głosowania. 

Kto członków Komisji jest za przyjęciem przedstawionego materiału? 
 

Głosowanie:  za – 4,  przeciw – 0,  wstrz. się –  0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja 

Oświaty i Kultury podjęła uchwałę nr 27/2020 o przyjęciu materiału pt. „Zadania 

podjęte przez szkoły podstawowe i przedszkola celem profilaktyki i ochrony 

ucznia przed zagrożeniami wynikającymi z koronawirusa”. 
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Ad 7. Sprawy bieżące. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

W tym punkcie żadnych spraw nie było. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie 

dzisiejszej Komisji. 

 

Przewodnicząca  

Komisji Oświaty i Kultury 

 

Elżbieta Jardanowska 
 

Protokółowała 

 

Maria Legwińska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


